
 

 
 
 
 
Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 14 oktober 2019 in het clubhuis Drieluik. 
 
1. Opening en mededelingen 
De voorzitter heet de leden van harte welkom, introduceert het bestuur en licht het verloop van de 
vergadering toe. Er worden geen nadere agendapunten vanuit de leden aangedragen.  
 
Vanuit het bestuur zijn er de volgende mededelingen: 

 In de bestuursvergadering van de SGBS is besloten om per 1 januari 2020 alleen nog maar 
per pin te betalen. Op dit moment is 90% van de betalingen al per pin. 

 De sponsoractie Swim to fight cancer in september was een groot succes. 42 zwemmers van 
DOHG hebben geparticipeerd en er is meer dan 17K opgehaald door onze deelnemers! We 
waren als groep goed zichtbaar en hebben ons ook op de kaart gezet bij het college van 
burgemeester en wethouders van Gooise Meren. 

 Het bestuur wil de trainers van het diplomazwemmen graag van nieuwe kleding voorzien. In 
de begroting is hiervoor geen ruimte. We gaan het wel doen en roepen iedereen op om te 
sponseren. De totale kosten bedragen €2.000,-, inclusief sponsering. Met bijdrages van 
diverse leden is al €1.100,-gedekt. Nog €900,- te gaan. We gaan de kleding in ieder geval 
aanschaffen. Met of zonder voldoende sponsorinkomsten. 

 Bert van Duivendak (vader van een van de jeugdleden) is een nieuwe website aan het 
bouwen voor de vereniging. Hiermee moet de communicatie intern en extern verbeteren.  

  
 
2. Vaststellen verslag 22 oktober 2018 
Het verslag wordt vastgesteld. Bij punt 9 van het verslag dient Wesley vervangen te worden door 
Lesley! 
 
 
3. Vrijwilligersbeleid 
Het bestuur stelt voor om een bijdrage van ouders verplicht te stellen. De vrijwilligersbijdrage kan in 
tijd of geld worden voldaan. Het is overigens logisch om de ouders van het diplomazwemmen 
hiervan uit te sluiten. Gaston licht toe dat de nood bij het waterpolo het hoogste is. We denken aan 
een verplichte financiële bijdrage die je kunt voldoen door een bijdrage te leveren als vrijwilliger. 
Vanuit de ledenvergadering wordt aangegeven dat het ook om een stukje (positieve) coördinatie 
vanuit de club gaat. Naast de nieuwe instroom gaat het ook om de zij-instroom (mn. waterpolo) die 
een ‘zetje’ moet krijgen. 
Na een toelichting van het bestuur stemt de ALV hiermee in en verleent het bestuur het mandaat om 
e.e.a. verder uit te werken. Wouter, Gerard en Gaston willen zich over een plannetje buigen. 
Uitgangspunt moet zijn dat de opbrengst (liefst zo laag mogelijk) terugvloeit naar materiaal en 
trainers. Niet naar het exploitatie tekort. 

 
  



4. Jaarverslag en jaarrekening seizoen 2018-2019 en de Begroting 2019-2020 

De penningmeester presenteert de jaarcijfers (presentatie wordt op de website geplaatst). Er zit een 
lichte groei in het ledenaantal. We sluiten dit seizoen af met een tekort van €6.000,-. Ter toelichting. 
We hebben iets meer badwater gehuurd (masters en een waterpoloteam) en we hadden de 
indexatie (btw verhoging + CPI = 5%) niet meegenomen in de begroting. Om dit op te lossen is er met 
een stofkam door de jaarplanning gegaan en zijn er uren geschrapt (bij voorkeur in vakantietijd). 
Namens de kascommissie (Peter van Ooijen en Joke Swart) licht Peter het verslag toe (ter 
vergadering uitgedeeld). Er zijn geen nadere vragen aan Peter. Hierop vraagt de voorzitter of de 
ledenvergadering kan instemmen met het (financiële) jaarverslag. Dat is het geval. Aan het bestuur 
wordt decharge verleend. 
 
De penningmeester presenteert de begroting 2019-2020. Hij licht de meest opvallende posten toe: 
- Stijging contributies op basis van gelijk ledenaantal, maar wel geïndexeerd; 
- Iets hogere uitkering SBGS (laatste jaar extra kosten); 
- Verwachte stijging subsidie (mondelinge toezegging door gemeente); 
- Lagere bijdrage KNZB door aantal bondsleden te verminderen; we verzekeren nu op de 
verenigingspolis en niet meer via de bond. Na de toelichting en de beantwoording van enkele vragen 
stelt de ALV de begroting 2019-2020 vast. 

 
5. Bestuurlijke ambities 
Het bestuur presenteert haar visie over missie, visie en plannen op basis van een powerpoint (wordt 
op website geplaats. 

 
Een korte weergave van de discussie: 
- Als breedtesport vereniging zit je met de spanning tussen de kinderen die zich succesvol 

ontwikkelen en de kinderen die dat niet meer doen, maar wel een plek in de selectie of team 
innemen. Vraag: hoeveel kinderen heb je nodig om bad rendabel te gebruiken voor 
‘breedtesport’ kinderen. Kunnen we hier een inschatting van maken? Idee zou zijn om een 
aparte trainingsgroep te maken voor kinderen die graag zwemmen, maar dat niet competitief 
willen doen. 

- Het is nog wat onduidelijk wat onze boodschap naar buiten nu precies is: In essentie zijn we een 
opleidingsclub die een goede basis legt voor talent. We accepteren dat dit leidt tot vertrek van 
talent naar clubs die wel een topsport omgeving kunnen bieden. We zijn hier trots op en zien 
overigens in de praktijk dat vertrekkende leden na enkele jaren weer terugkeren naar de club. 
Die zijn dan van harte welkom! 

 
6. Stand van zaken afdelingen (kort) 
a. Wedstrijdzwemmen door Peter Weertman 

Afdeling loopt goed. Eerste competitiedag zijn we in top 3 van NL gekomen. Individuele 
prestaties zijn er zelfs op EK niveau. Masters loopt goed op zaterdagochtend en dinsdagavond. 
Clubkampioenschappen zijn gepland voor eerste zondag van januari! Oproep aan 
diplomazwemmen om enthousiaste zwemmers aan te melden voor de afstanden op de 25 mtr. 

 
b. Waterpolo door Gaston Aussems 

We hebben afgelopen jaar 15 teams in de competitie gehad. Goed seizoen! 15 teams is binnen 
de huidige mogelijkheden de maximale capaciteit. Inzet dit jaar om volledige damestak neer te 
kunnen zetten, zodat er geen gat valt tussen 14 en 18 jaar. Daarnaast inzet op verdere 
structurering van de afdeling en processen. 

c. Diplomazwemmen door Natasja Lazoe 



Vorig jaar de licentie gehaald waardoor we nog steeds aan alle diplomavoorwaarden voldoen. 
Daar moeten we binnen het kader ook volgend jaar aandacht aan besteden. Ledenaantal moet 
nog wel wat stijgen. Daarbij wordt gedacht aan diplomagarantie voor alle kinderen (niet alleen 
voor kinderen binnen het Jeugdfonds sport en cultuur) en een member get member aanpak. 
Oproep aan wedstrijdsectie om bij einde seizoen ook acte de presence te geven aan de 
kinderen. 

 
d. GEZ door Rob Delforno 

Zit een krimp in de doelgroep. Mensen die thuis blijven wonen zijn slecht te bereiken en mensen 
die in een instelling wonen, worden ‘slechter’ en hebben steeds minder begeleiders. 

e. Trimzwemmen door Kees Koomen 
Het gaat goed. De groep is stabiel. Kees verzorgt nog steeds de training. 

 
7. Rondvraag 

Oproep om te communiceren met leden. Bijvoorbeeld dat de club niet rijk is, of dat er meer 
mensen zouden kunnen komen naar de ALV. 

 
Voor het verslag, 
Johan Cnossen 
Secretaris 
 


